

English Village



Is Looking for Volunteers! 英語村志工招募中!

- 1. We are looking for enthusiastic and responsible Grade 5 students to join us and help out with English Village activities! We will start the bank service, movie time, and re-open the superstore soon!
- 2. Interviews will be held in the afternoon big break, on Wednesday, September 22.
- 3. The results will be announced in the afternoon, on Friday, September 24 at the English Village.
- 4. Volunteer training will be held in the afternoon big break, on Monday, September 27.
- 5. Volunteers will start the internship from Monday, October 6 until the end of the semester; Each volunteer should sign up for the activities according to their schedule.
- 6. The regulations for COVID19 prevention are required to be followed in the English Village.
- 7. Any questions, please feel free to contact Miss Florence Tel: 02-26015888#8140

說明:

- 1. 歡迎既熱心又有責任感的五年級孩子加入英語村服務團隊!我們將陸續開放存款/提款、影片放映、和超級商店時間的服務,非常需要小小志工的參與!
- 2.志工面試日期及時間:9月22日(三)上午大節下課。(中秋節連假後的隔天)
- 3.甄選結果將於 9月24日(五) 下午的大節下課公告於英語村。
- 4.志工培訓時間為 9月27日(一) 下午大節下課。
- 5.志工將於每週 一、三或五的大下課時間進行服務(依活動主題而定),自 10月06日(三) 起至本學期結束。
- 6.英語村將依循防疫之規定,落實流量管制以及消毒工作。
- 7. 如需進一步諮詢,歡迎洽詢 Miss Florecne,電話: 02-26015888轉分機8140。

English Village Volunteer Application Form 英語村志工報名表

*Please return the completed application form to the ID office by Monday, September 13.

(報名表請於 9月13日 星期一 前交回國際處辦公室,以利選拔作業)

Application Date 申請日期:			
Chinese Name		English Name	
中文姓名		英文姓名	
English Class		English Teachers	CET (中籍英師)
英文班		英文老師	
Homeroom			FET (外籍英師)
導師班			
Please tell us about your special skills. If you have any volunteer experiences,			
Let us know!請問你有任何專長或是志工服務的經驗嗎:請告訴我們。			
Which recess of the day can you help? Please check below. 請勾選你可以在大下課服務的時間。			
(可複選)			
□ Monday recess (AM) □ Monday recess (PM) □ Wednesday (PM) □ Friday (PM) Why are you interested in volunteering at English Village?請問你為什麼要報名呢?			
Homeroom Teacher's Signature		Parent's	Signature